

شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.م)
Oman Flour Mills Company (S.A.O.G)



Date: 31st December 2025

التاريخ: ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م

Subject: Resolution of the Second Extraordinary General Meeting (EGM)

الموضوع: قرار اجتماع الجمعية العامة غير العادية الثانية

Oman Flour Mills Company (SAOG) hereby announces that the EGM of the Company, which was scheduled to be held on Monday, 29th December 2025 at 3:00 pm, was not convened due to the non-fulfilment of the required legal quorum.

تعلن شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.م) أنه تعذر انعقاد اجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة، والذي كان مقرراً عقده يوم الإثنين الموافق ٢٩ ديسمبر ٢٠٢٥ م في تمام الساعة الثالثة من بعد الظهر، وذلك لعدم اكتمال النصاب القانوني اللازم لذلك.

In accordance with the applicable laws and procedures, the second EGM was duly convened on Wednesday, 31st December 2025 at 3:00 pm, through the electronic platform designated for the convening of general meetings, accessible via the website of the Muscat Clearing and Depository Company (www.mcd.om).

وعليه، ووفقاً للأحكام والإجراءات المعمول بها، فقد تم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية الثاني في يوم الأربعاء الموافق ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م، في تمام الساعة الثالثة من بعد الظهر، وذلك عبر المنصة الإلكترونية المخصصة لانعقاد الجمعيات العامة، والتي يتم الدخول إليها من خلال الموقع الإلكتروني لشركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.om).

Following deliberation, the EGM resolved as follows:

وبعد التداول، اتخذت الجمعية القرار الآتي:

Approval of the amendment of Article (1) of the Company's Articles of Association, relating to the Company's commercial name, as follows:

الموافقة على تعديل المادة (١) من النظام الأساسي للشركة، والخاصة بالاسم التجاري، وذلك على النحو التالي:

Text of the Article prior to the amendment:

نص المادة قبل التعديل:

Company Name: Oman Flour Mills Company (SAOG)

اسم الشركة: شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.م)

Text of the Article after the amendment:

نص المادة بعد التعديل:

Company Name: Atyab Group (SAOG)

اسم الشركة: مجموعة أطياب (ش.م.ع.م)

DocuSigned by:

2F9C0CC2E4DD474...



شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.م
Oman Flour Mills SAOG